
Protokół nr  30/09
z  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się 
w  dniu  23 stycznia  2009 roku. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.
Na 6 członków Komisji w posiedzeniu  uczestniczyło 5.  W posiedzeniu nie uczestniczył 
radny  Dzienisiewicz Ireneusz.
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
– Artur Urbański – Zastępca Prezydenta Miasta

– Sławomir Chilicki  – Naczelnik Wydziału AGG

– Edyta Nagolska – kierownik Referatu Drogowego Wydziału MK

– Krystyna Orzeł – Dyrektor w Przedszkolu Nr 6

   Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.
3. Prawidłowość wykorzystania środków z Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych w Przedszkolu Nr 6.
4. Rozpatrzenie skargi Pań Danuty Haliny Jarosz  i Grażyny Teresy Waśkiel, 

która została przekazana według właściwości Radzie Miasta przez Samorządowe 
Kolegium Odwoławcze w Olsztynie pismem SKO-72-2386/08 z dnia 18.12.2008r.

5. Opinia do projektów uchwał będących w porządku obrad najbliższej sesji Rady Miasta.
6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu –1-
Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący  Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad i poprosił o uwagi do porządku obrad.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do  propozycji  porządku  obrad 

i  przez aklamację  przyjęli porządek  obrad jak wyżej. 
Do punktu –2-

Nie zgłoszono uwag do protokółu nr 29/08 z dnia 19 grudnia  2008 roku. Komisja 
przyjęła protokół  nr  29/08 w głosowaniu jawnym – 4 głosy „za”.  W trakcie głosowania 
nieobecny radny T.Makowski.  
Do punktu –3-

Dyrektor  Przedszkola  Samorządowego  Nr  6  Krystyna  Orzeł  przedłożyła  członkom 
Komisji niżej wymienione dokumenty:
- Regulamin gospodarowania środkami Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych,
- preliminarz wydatków na rok 2008,
- inne niezbędne dokumenty dot. przyznania świadczeń z  ZFŚS w roku 2008.
Wymienione dokumenty stanowią załącznik do protokołu.



           Członkowie Komisji między innymi zwrócili uwagę na:
 - zbyt ogólne zapisy w Regulaminie,
- § 6 Regulaminu niezgodny z obowiązującymi przepisami prawa  – ustawą o funduszu 
świadczeń socjalnych.
            Komisja powołała Zespół kontrolny w składzie: Baranowski Romuald, Jan Wielgat 
i Wisowaty Biogusław do przeprowadzenia kontroli prawidłowości wykorzystania środków 
z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych w Przedszkolu Nr 6.

Członkowie  Komisji do tematu wrócą na następnym posiedzeniu.

 Do punktu –4 i 5- 
Komisja  po zapoznaniu  się  z  dokumentami  związanymi  ze  skargą  Pań  Danuty 

Haliny Jarosz  i  Grażyny Teresy Waśkiel,  która została przekazana według właściwości 
Radzie Miasta przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Olsztynie pismem SKO-72-
2386/08  z  dnia  18.12.2008r.  oraz  po  wysłuchaniu informacji  przedstawionych  przez 
Naczelnika Wydziału AGG S.Chilickiego, uznała skargę za bezzasadną. 

Komisja  proponuje  uznać  za  bezzasadną  skargę  z  dnia  12  listopada  2008  r. 
złożoną przez Panią Danutę Halinę Jarosz i  Panią Grażynę Teresę Waśkiel  dotyczącą 
działań Prezydenta Miasta Ełku w sprawie nabycia prawa własności działki oznaczonej 
w operacie ewidencji gruntów nr 3371 położonej w obrębie 3 – Ełk 3 miasta Ełku, zajętej 
pod drogę. Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie jak wyżej  wraz 
z uzasadnieniem.  Niniejszy wniosek Komisja przyjęła w głosowaniu jawnym: 2 głosami 
"za",  przy 0 głosach przeciw i 3 głosach wstrzymujących. 

     Do punktu -6-
Komisja  zwróciła  uwagę,  że  nie  otrzymała  odpowiedzi  na  wniosek  z  dnia 

19.12.2008r.  skierowany do Prezydenta Miasta,  a dot.   sporządzenia  planu remontów 
chodników i  nawierzchni  jezdni  przedstawionych  w  zestawieniu  według  najpilniejszych 
potrzeb i kolejności wykonania na lata 2009-2010. 

 Edyta Nagolska  kierownik Referatu Drogowego Wydziału MK wyjaśniła,  że są 
w trakcie opracowania informacji.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański  zobowiązał  Panią  Nagolską,  aby 
informacja  została  sporządzona  i  dostarczona  Komisji  przed  sesją  wyznaczoną  na 
27 stycznia b.r.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska          Jan  Wielgat


